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Betreft: Schriftelijke vragen - Gevolgen rechterlijke uitspraken rondom stikstof 
 
Geacht college,  
 
In uw reactie op de schriftelijke vragen van D66 geeft u aan dat:  

 als gevolg van de uitspraak van de Raad van State d.d. 18 december 2024 er vaker 
natuurvergunningen vereist zijn voor projecten die een negatief effect op de natuur kunnen 
hebben; 

 als gevolg van de uitspraak van de rechtbank Den Haag d.d. 22 januari 2025 dat voor 
Maastricht het meest belangrijkste aspect is dat de meest kwetsbare soorten natuur met 
voorrang hersteld moet worden. 

 
Daarnaast geeft u een opsomming van projecten in ontwikkeling, die geraakt worden door 
voornoemde uitspraken. Met name met deze opsomming geeft u een verontrustend beeld over de 
realisatie van de bouwprojecten in Maastricht.  
 
Uw beantwoording op de schriftelijke vragen van D66 zijn voor ons aanleiding voor het stellen van de 
volgende vragen. 
 

1. In hoeverre zijn de gebieden/locaties in beeld gebracht van natuurgebieden die op basis van 
de wet stikstofreductie en natuurverbetering met voorrang hersteld moeten worden? 
a. Op welke wijze en bij welke locaties kan op (korte) termijn natuurverbetering worden 

gerealiseerd en welke (financiële) consequenties zijn hieraan verbonden? 
b. In hoeverre betreft het landbouwlocaties die mogelijk kunnen worden gewijzigd in 

locaties voor biologisch boeren en welke (financiële) consequenties zijn hieraan 
verbonden?  

2. Zijn er hulpmiddelen c.q. oplossingsrichtingen die kunnen worden ingezet voor 
woningbouwplannen en projecten die door voornoemde uitspraken van de Raad van State en 
de Rechtbank Den Haag worden vertraagd? 
a. Welke gevolgen hebben de voornoemde uitspraken voor de lang gekoesterde wens m.b.t. 

doorstroming op de woningmarkt en de werkgelegenheid in Maastricht?  



b. Kunt u aantonen c.q. benoemen welke hulpmiddelen en kansen mogelijk kunnen worden 
ingezet zodat bouwprojecten hun weg vinden in de weg door de doolhof van de 
wettelijke regelgeving?  

c. Bent u bereid in overleg met de provincie de mogelijkheden in kaart te brengen gericht 
op het bespoedigen van de beoordelingscriteria voor het verkrijgen van de benodigde 
vergunningen? 

 
 
In afwachting op uw reactie, 
 
 
John Steijns, fractievoorzitter Senioren -stads- Partij Maastricht 


